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Írásbeli kérdés

„Milyen konkrét lépések történtek eddig a közösségi közlekedés átfogó
korszerűsítésében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök úr évértékelő beszédében a közösségi közlekedés átfogó korszerűsítéséről
szólt. Tudomásunk szerint Ön már tavaly nyáron bejelentették a szervezett személyszállítás
nagyszabású reformját, amely részeként a Gazdasági és Közlekedési Minisztériumhoz
kerültek volna a regionálissá szervezni tervezett Volán társaságok, bezártak volna 27,
vasútvonalat, egységesítették volna a busz- és vonattarifákat . Gyurcsány Ferenc 160 milliárd
forintos tőketámogatása helyett valójában már több, mint 200 milliárdot áldoznak a vasútra
idén, de minőségi változásokat nem tapasztalunk a szolgáltatás színvonalában .

Miniszter úr, válaszoljon kérem :

Milyen konkrét lépések történtek eddig a közösségi közlekedés átfogó korszerűsítésében?

Várom megtisztelő válaszát .
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